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Transkribering av filmen: ”Intervju med Fredrik Sandman från Afasiförbundet”.  

 

Filmens längd: 2 min och 50 sek.  

 

Intervjuad i filmen: Fredrik Sandman, Afasiförbundet.  

Intervjuare: Tony Brydner, Kommunikatör eHälsalyftet, tony.brydner@sll.se 

 

 

Tony (introduktion): Hejsan! Jag heter Tony Brydner och är kommunikatör för 

eHälsalyftet, idag ska jag träffa Fredrik Sandman från Afasiförbundet.  

 

Tony: Hur ser ett vanligt vårdmöte ut för dig?  

 

Fredrik: Det är ungefär som vanligt faktiskt, när jag går till vårdcentralen så sitter jag ned 

och väntar till dess att det är min tur. Så kommer jag in till min läkare och han förstår nu att 

jag har afasi. Han vet att jag behöver tid men ibland kan jag komma på saker när jag kommer 

hem som jag borde berättat för min läkare.   

 

Fredrik: Jag kommer ihåg när jag låg inne första veckan och skulle på toaletten och ramlade 

och sjuksköterskan frågade mig; Vad är det?   

Och då hade jag väldigt svårt för att tala, hon avbröt mig och försökte tolka vad jag försökte 

säga genom att avbryta mig och inte låta mig tala till punkt. Då sa jag: ”du måste vara tyst nu, 

jag ska försöka prata”. Vårdpersonalen måste ta det lugnt: kan jag inte prata just nu så kan 

jag inte det.  

 

Tony: Hur är det för dig i vården när det är som allra bäst?  

 

Fredrik: När man exempelvis kommer in på Danderyds, där alla som arbetar med patienter 

som har drabbats av en stroke eller afasi vet exakt hur de ska behandla mig, de tar det lugnt, 

lyssnar och ger mig den tid och det stöd som jag behöver.   

 

Fredrik: Det spelar ingen roll om det är huvudläkare eller sjuksköterskor, de allra flesta gör 

ett toppen jobb!   

 

Tony: Ett riktigt bra slutord tycker jag.  
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